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معرفی شرکت آب و فاضلاب مازندران به عنوان 
دستگاه برتر در جشنواره شهید رجایی سال ۱۴۰۲

در جشنواره شهید رجایی سال ۱۴۰۲ استان 
مازندران که با حضور دستگاه های اجرایی 
استانی برگزار شــد، شرکت آب و فاضلاب 
مازندران به عنوان دستگاه اجرایی برگزیده 
معرفی و در همین راستا از مدیرعامل شرکت 

تقدیر به عمل آمد.
به گزارش روابط عمومی آب و فاضلاب مازندران در 
لوح تقدیر این جشنواره که از سوی استاندار به مهندس 

برارزاده اهدا شد، آمده است:در راستای تحقق سیاستهای کلی نظام اداری ابلاغی مقام معظم 
رهبری)مدظله العالی( و تاکید دولت مردمی مبنی بر ارتقای بهره وری در ارائه خدمات مطلوب 
و استقرار حداکثری عدالت در جامعه و رضایت خاطر و ارتقای حفظ کرامت مردم، این دستگاه 
اجرایی توسط ستاد جشنواره رجایی استان به عنوان دستگاه اجرایی برگزیده انتخاب شده است.

بدین وسیله از تلاشها و اقدامات ارزشمند قابل تحسین جنابعالی و همکاران پرتلاش و خدوم آن 
مجموعه در کسب این موفقیت تشکر وقدردانی می نماییم.

 افتتاح ۱۷۱ طرح اشتغالزایی
 صندوق کارآفرینی امید در یزد

یزد- صادقی مقدم-  ۱۷۱ طرح اشتغالزایی صندوق کارآفرینی امید در استان یزد 
به مناســبت هفته دولت و به صورت همزمان با سراسر کشور، مورد بهره برداری 

قرار گرفت.
»محمدعلی شاه حسینی« سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی و گردشگری استانداری یزد در 
این مراسم که با افتتاح یکی از شرکت های ذوب تولیدکننده قطعات صنعتی و کشاورزی استان که با 
حمایت ۳۰ میلیارد ریالی صندوق کارآفرینی و اشتغال مستقیم ۲۰ نفر در ویدئو کنفرانسی که با حضور 
منصوری معاون اجرایی رئیس جمهور و رضایی مدیر عامل صندوق کارآفرینی امید کشور برگزار شد، 
گفت: امروز شاهد افتتاح ۱۷۱ طرح با سرمایه گذاری ۱۶۰۲ میلیارد ریال و اشتغال زایی ۴۱۹ نفر در استان 
هستیم که ۶۵۴ میلیارد ریال آن از طریق تسهیلات صندوق کارآفرینی امید تامین شده است.وی سهم 
زنان در حوزه اشتغال و کارآفرینی را تقریباً نیمی از اشتغال ایجاد شده در قالب این طرح ها ذکر کرد و 
افزود: خوشبختانه نرخ رشد بیکاری استان به حدود هشت درصد کاهش داشته است.شاه حسینی در پایان 
خاطرنشان کرد: عمده متقاضیان اشتغال استان در حوزه بانوان، فارغ التحصیلان بومی یزدی هستند که 
اقدام صندوق در پرداخت تسهیلات اشتغال بانوان و کسب و کارهای خرد در کاهش نرخ بیکاری این 
حوزه نقش به سزایی داشته است.گفتنی است؛ از مجموع ۱۷۱ طرح افتتاح شده ی مورد حمایت صندوق 
کارآفرینی امید در استان یزد، ۸۱ طرح شهری و ۹۰ طرح روستایی و به لحاظ حوزه فعالیت آنها ۷۳ مورد 

در حوزه خدمات، ۶۵ طرح در بخش صنعت و ۳۳ طرح مربوط به حوزه کشاورزی بود.

شهردار فردیس خبرداد:
 رشد ۳۲۵ درصدی درآمد شهرداری فردیس

 در ۵ ماهه ابتدای سال جاری
شهردار فردیس از رشد 3۲5 درصدی درآمد 
شــهرداری فردیس در 5 ماهه ابتدای سال 

جاری خبر داد.
محمدرضا احمدی نــژاد در گفت وگو با پایگاه خبری 
مدیریت شــهری فردیس، با اشاره به اینکه درآمد این 
شــهرداری در ۵ ماهه ابتدای سال جاری ۶۷۰ میلیارد 
تومان بوده است، اظهار کرد: درآمد شهرداری فردیس در 
همین بازه زمانی در سال گذشته ۲۰۶ میلیارد تومان بود 

که این آمار نشان دهنده افزایش ۳۲۵ درصدی درآمد شهرداری است.وی در ادامه با بیان اینکه 
این میزان رشد، از اتفاقات مهم و ارزشمند در حوزه اقتصاد مدیریت شهری است، افزود: در حالی 
که به طور معمول عوارض نوسازی در روزهای پایانی سال توسط شهروندان پرداخت می شود، 
کسب این رقم در پنج ماه نخست سال، بسیار حائز اهمیت است.شهردار فردیس توجه به افزایش 
مشارکت مردمی و بهره گیری از ظرفیت بخش خصوصی برای ایجاد درآمد پایدار را از برنامه های 
مهم شــهرداری اعلام کرد و افزود: شهرداری یک نهاد عمومی و غیردولتی است که باید به 
بحث درآمد پایدار توجه شود که در این مسیر نیز باید از ظرفیت بخش خصوصی بهره گرفت.

احمدی نژاد تصریح کرد: افزایش درآمد تضمین کننده ارائه خدمات مطلوب تر است و افزایش 
بودجه عمرانی را به دنبال دارد که در نتیجه با اجرای به موقع پروژه های عمرانی رضایت مندی 
شهروندان حاصل خواهد شد.وی این رشد درآمد را نتیجه برنامه ریزی های انجام شده، تمرکز 
بر کسب درآمدهای پایدار و تلاش همکاران مناطق و مدیریت درآمد شهرداری فردیس دانست 
و خاطرنشان کرد: امیدواریم بتوانیم در ماه های باقی مانده از سال نیز با استمرار همین روند، رشد 

مطلوبی در زمینه کسب درآمدهای پایدار برای شهرداری داشته باشیم.

رییس اتاق تعاون کرمانشاه خبرداد:
۱۰۰۰ تعاونی راکد و نیمه فعال در کرمانشاه

کرمانشاه - الهه فرهادی :  رئیس اتاق تعاون 
کرمانشاه با اشاره به وجود حدود هزار تعاونی 
راکد و نیمه فعال در کرمانشــاه، گفت: بعد 
از ادغام وزارت کار و تعاون که در ســالیان 
گذشته صورت گرفت، بخش تعاون توسط 

بخش کار و اشتغال بلعیده شد.
جلیل کرم به مناســبت هفته تعــاون )اول تا هفتم 
شهریور(، با اشاره به وجود حدود ۲۴۰۰ تعاونی فعال در 

کرمانشاه، افزود: حدود ۱۰۰۰ تعاونی راکد و نیمه راکد نیز در سطح استان داریم.وی تعداد اعضای 
تعاونی های کرمانشاه را بالغ بر یک میلیون و ۸۰۰ هزار نفر عنوان کرد و ادامه داد: تعاونی های 
کرمانشاه در حوزه های مختلف صنعت، کشاورزی، مسکن، خدمات، تولید، توزیع، تعاونی مصرف، 
تعاونی مرزنشینی و ... فعالیت دارند.رئیس اتاق تعاون کرمانشاه سپس از مهمترین مشکلاتی که 
باعث شــده تعاونی ها دچار رکود شده و سهم واقعی خود از اقتصاد را از دست بدهند نیز یاد و 
خاطرنشان کرد: معتقدم اصلی ترین عامل ادغام دو وزارتخانه کار و تعاون بود که باعث شد بخش 
تعاون توسط حوزه کار و اشتغال بلعیده شده و در سایه قرار گیرد.کرم اظهار کرد: از سوی دیگر 
متاسفانه هنگام توزیع تسهیلات و منابع بانکی، تعاونی ها نادیده گرفته می شوند و این در حالیست 
که برای ادامه حیات خود به تزریق نقدینگی نیاز دارند.وی با بیان اینکه هر دو بخش صنعت و 
کشاورزی، بانک های تخصصی خود را برای حمایت دارند افزود: اگرچه ما نیز بانک توسعه تعاون 

را داریم، اما تسهیلات چندانی در اختیار بخش تعاون و این بانک قرار نمی گیرد.
رئیس اتاق تعاون کرمانشاه افزود: در شرایطی که حدود هزار تعاونی راکد در استان داریم که 
از امکانات و زیرساخت های اولیه برخوردار هستند، بهتر است به جای صدور مجوز برای ایجاد 
تعاونی های جدید سراغ احیاء تعاونی های راکد برویم و آنها را با تزریق تسهیلات و یا جابجایی 
اعضا فعال کنیم.جلیل کرم از مزایای قدرتمند شدن بخش تعاون نیز یاد کرد و با بیان اینکه مسیر 
اصلی اشتغال از تعاونی ها می گذرد گفت: متاسفانه در حال حاضر برعکس عمل می  شود و به 
جای بخش تعاون بر سایر حوزه ها تمرکز شده است.وی با بیان اینکه تعاونی ها در واقع باید سهم 
۲۵ درصدی از اقتصاد و اشتغال را در اختیار داشته باشند، این سهم را در حال حاضر بین چهار 
تا پنج درصد برآورد کرد و یادآور شد: اگر تعاون به جایگاه واقعی خود برسد بسیاری از مشکلات 
اقتصادی کشور و استان با مشارکت تعاونی ها که اعضای آن مردم هستند، حل خواهد شد.گفتنی 

است؛ امسال به دلیل همزمانی هفته تعاون با ایام اربعین، این هفته قدری جلوتر افتاده است. 
  

استاندار البرز خبر داد؛
 افتتاح ۱۰۹ پروژه دولتی و خصوصی

 در چهارباغ به مناسبت هفته دولت
اســتاندار البرز از افتتاح ۱۰9 پروژه دولتی و خصوصــی و کلنگ زنی 9 پروژه در 
شهرستان چهارباغ در هفته دولت خبر داد و گفت: حدود ۴8۰ میلیارد تومان اعتبار 

برای انجام این پروژه ها صرف شده است.
 آئین افتتاح مدرسه ۱۲ کلاسه شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی در شهرک ابریشم شهرستان چهارباغ، 
امروز همزمان با ششمین روز از هفته دولت، با حضور دکتر لطیفی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
امور استخدامی کشور، مجتبی عبداللهی، استاندار البرز، مدیرکل آموزش و پرورش و نوسازی، توسعه و 
تجهیز مدارس استان البرز برگزار شد.مجتبی عبداللهی، استاندار البرز در حاشیه این مراسم، ضمن تبریک 
هفته دولت و گرامیداشت یاد و خاطره شهدا به ویژه شهیدان رجایی و باهنر از افتتاح ۱۰۹ پروژه دولتی و 
خصوصی و کلنگ زنی ۹ پروژه در شهرستان چهارباغ در هفته دولت خبر داد و گفت: حدود ۴۸۰ میلیارد 
تومان اعتبار برای انجام این پروژه ها صرف شده و جمعا ۳۶۰ شغل ایجاد می شود.وی عنوان کرد: با 
توجه به اینکه حدود سال است چهارباغ تبدیل به شهرستان شده، زیرساخت های آن دچار ضعف هستند 
و مشکلات مختلف در حوزه های گوناگون در آن وجود دارد اما مصمم هستیم با همدلی و همراهی 
مسئولین استانی، نگاه دولت و تاکیدات رئیس جمهوری، بتوانیم در استان البرز و به تبع آن در شهرستان 
چهارباغ، زیرساخت های لازم را فراهم و مشکلات را برطرف کنیم.استاندار البرز بیان کرد: این قول را داده 
ایم و تعهد می دهیم که با تمام توان فعالیت و از همه ظرفیت های دولتی و بخش خصوصی و خیرین 
استفاده و کاستی ها و کمبودهای حوزه های مختلف را جبران کنیم. مدرسه شهید سلیمانی، چندمین 
مدرسه ای است که در این هفته افتتاح شده و دو مدرسه دیگر نیز در حال تکمیل هستند که امید است 

بتوانیم از این طریق کمبود سرانه های آموزشی را جبران کنیم.

اخبار کوتاه 

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل آذربایجان شرقی 
گفت: ۷۰ درصد از کل اعتبارات مصوب 
سفر اول رییس جمهور به این استان در 

حوزه راهداری اختصاص یافته است.
اورجعلــی علیزاده، افزود: در ســفر اول رییس 
جمهور به این اســتان هشــت طرح در حوزه 
راهداری مصوب شــد که این طرح ها با اعتبار 
۱۳ هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال از محل اعتبارات سفر، 

ملی و تملک و دارایی استان اجرا می شود.وی اظهار کرد: ۶ هزار میلیارد ریال از 
اعتبارات سفر در حوزه آسفالت راه روستایی، چهار هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال برای 
حذف نقاط حادثه خیز و ســه هزار میلیارد ریال نیز برای ایمن سازی و روکش 
آسفالت است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل آذربایجان شرقی گفت: این طرح ها 
۲ ساله و مربوط به ســال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ است که بخشی از این پروژه ها 
همزمان با هفته دولت به بهره برداری می رسد.علیزاده، با بیان اینکه در این هفته 
۷۱ پروژه در حوزه راهداری این استان به بهره برداری می رسد، ادامه داد: ۲۸ طرح 
در حوزه راه های شریانی و اصلی به طول ۱۷۰ کیلومتر، ۳۴ طرح در حوزه بهسازی 
و آسفالت روستایی به طول ۱۵۰ کیلومتر، چهار مجتمع خدمات رفاهی بین راهی 
و حذف پنج نقطه پرحادثه اســت.وی با اشاره به اینکه برای اجرای این طرح ها 
در ســال جاری هشت هزار میلیارد ریال هزینه شده است، یادآور شد: بخشی از 
این اعتبارات از جمله ۸۰ درصد اعتبارات آسفالت و بهسازی راه های روستایی و 
حذف نقاط پرحادثه از محل اعتبارات سفر رییس جمهور و بقیه از اعتبارات ملی و 
تملک و دارایی استان است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل آذربایجان شرقی گفت: 
۱۱۲ نقاط پرحادثه در راه های اصلی و شریانی در سال های گذشته شناسایی شده و 
حذف آن ها در دستور کار این اداره کل قرار داشت که از این تعداد هم اکنون فقط 
۱۰ پروژه باقی مانده که آن ها نیز در دست اجراست.علیزاده، افزود: در سال گذشته 
نیز ۷۳ نقطه پرحادثه در طول راه های اصلی و شریانی استان شناسایی شده است 
که پس از تایید از ســوی وزارت راه و شهرسازی در دستور کار این اداره کل قرار 
می گیرد.وی اظهار کرد: هم اکنون حذف ۲ نقطه پرحادثه در مسیر تبریز - آذرشهر 
و مقابل شهرک شهید سلیمی و شهید غفاری در کمربندی آذرشهر، سه نقطه در 
حوزه اهر - کلیبر و یک نقطه در مقابل شهرک سرمایه گذاری در مسیر تبریز - 
صوفیان در حال اجراســت.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان 
شرقی گفت: در زمان کنونی ۱۸ تیم آسفالت ریزی در طول راه های اصلی و فرعی 
در حال آسفالت ریزی، سه تیم در حال خط کشی راه ها و ۵۵۰ کیلومتر راه روستایی 
در حال اجراست.علیزاده، با بیان اینکه پارسال ۲۴۶ کیلومتر راه روستایی آسفالت و 
۱۵۰ کیلومتر احداث شده است، ادامه داد: آسفالت این راه ها در برنامه این اداره کل 

قرار دارد و در حوزه ایمن سازی راه های استان نیز 
به طول ۲ هزار کیلومتر علایم افقی و عمودی 
و حفاظ نصب شده است. وی با اشاره به اجرای 
طرح هوشمندسازی جاده های استان، یادآور شد: 
پارسال ۴۳ دستگاه دوربین ثبت تخلفات رانندگی 
در جاده های اصلی و شریانی استان نصب شده 
و برای کنترل بهتر تــردد جاده ای نیاز به ۶۰ تا 
۷۰ دوربین دیگر در این راه ها وجود دارد.مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی 
گفت: سال گذشته برای خرید و نصب دوربین های ثبت تخلفات رانندگی ۴۰۰ 
میلیارد ریال هزینه شده است.علیزاده با بیان اینکه متوسط فاصله دوربین های ثبت 
تخلفات جاده ای در جاده های اســتان حدود ۳۵ کیلومتر است، افزود: بر اساس 
استاندارد این فاصله باید حدود ۲۵ کیلومتر باشد و این دوربین ها قادر به محاسبه 
سرعت حرکت خودرو در طول مسیر هستند.وی نصب ۲ سامانه توزین در حال 
حرکت در جاده های استان برای شناسایی بار غیرمجاز و اجرای طرح ایمن سازی 
در ۷۴ مدرسه روستایی واقع در نواز مرزی راه ها را از دیگر اقدامات این اداره کل 
اعلام کرد.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: امسال 
با بهره برداری از چهار مجتمع خدماتی و رفاهی بین راهی در سطح استان با اعتبار 
 یک هزار و ۶۵۰ میلیارد ریال از سوی بخش خصوصی، تعداد این مجتمع ها به 
۵۷ مورد می رســد.علیزاده ادامه داد: در ســال گذشــته برای اجرای طرح های 
راهداری ۳۳ هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال اعتبار هزینه شده که یک هزار و ۷۵۰ میلیارد 
 ریال آن از اعتبارات بخش خصوصی است.وی با بیان اینکه آذربایجان شرقی از

 استان های صنعتی و کشاورزی کشور است، اظهار کرد: پارسال ۲۰ میلیون تن 
بار و سه میلیون و ۵۰۰ نفر مسافر از طریق ناوگان عمومی استان جابجا شده است. 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: این استان دارای 
۱۴ هزار کیلومتر راه بوده که از این میزان ۱۰ هزار کیلومتر شبکه راه های روستایی و 
چهار هزار کیلومتر شبکه راه های اصلی، شریانی و فرعی است.علیزاده، با بیان اینکه 
۵.۵ درصد از شبکه راه های کشور در این استان قرار دارد، افزود: این استان از نظر 
آزادراهی در رتبه اول کشور و از نظر طول راه ها بعد از استان های خراسان رضوی، 
اصفهان، شیراز و کرمان در رتبه پنجم قرار دارد. وی با اشاره به اینکه نگهداری، 
حفاظت، ایمنی و حذف نقاط پرحادثه در این این را ها از وظایف اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان است، یادآور شد: از شهریور سال گذشته تا شهریور 
امسال ۸۲۴ کیلومتر از شبکه اصلی و شریانی، طرح آسفالت، درزگیری و روکش و 
پنج هزار و ۲۰۰ کیلومتر خط کشی انجام شده است.آذربایجان شرقی دارای ۲۳۵ 
کیلومتر آزادراه، ۴۵۳ کیلومتر بزرگراه، ۹۲۲ کیلومتر راه اصلی، ۲ هزار و ۷۵ کیلومتر 

راه فرعی و ۱۰ هزار و ۴۴۱ کیلومتر راه روستایی است.

مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت 
و گاز کارون از افزایــش 35 درصدی 
تولید نفت خام طی 6 ماهه اخیر در این 

شرکت خبر داد.
مهندس حسن شهروئی در نشست خبری که 
به مناسبت هفته دولت و با جمعی از خبرنگاران 
برگزار شــد، ضمــن تبریک هفتــه دولت و 
گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر، 
با ذکر این موضوع که شرکت بهره برداری نفت 

و گاز کارون حدود یک سوم نفت کشور را تولید می کند، اظهار داشت: ظرفیت 
تولید نفت خام در شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون بیش از یک میلیون 
بشکه در روز است و با اقدامات خوب صورت گرفته تولید تکلیفی این شرکت طی 
۶ ماه گذشته ۳۵ درصد افزایش داشته و به ۹۰۰ هزار بشکه در روز رسیده است.
وی افزود: شرکت نفت و گاز کارون مسئولیت راهبری ۳۳ کارخانه فرآورشی، 
نفت و گاز و گاز مایع و حدود ۷۰۰حلقه چاه در پیرامون اهواز تا واحد بهره برداری 
منصوری در نزدیکی شادگان را بعهده دارد که حدود نیمی از نفت تولیدی این 
شرکت خوراک پالایشگاه آبادان و تهران می گردد و مابقی نیز به مبادی صادرات 
ارسال می شود و روزانه حدود ۴۰ هزار بشکه مایعات گازی نیز در شرکت کارون 

تولید و به پتروشیمی ها ارسال می گردد.
مدیرعامل شرکت نفت و گاز کارون گفت: رسیدن به این میزان تولید نفت و گاز 
و افزایش ایجاد شده، نیازمند پشتیبانی و بسترهای لازم بوده  که در بحث تعمیرات 
اساسی تاسیسات و تجهیزات، تعمیرات خطوط لوله و خرید کالا و تجهیزات 
نسبت به سال های قبل ۴۰ درصد پیشرفت داشته ایم که این مهم در افزایش 
تولید صورت گرفته نقش بسیار مهمی داشته است و تعامل و پشتیبانی شرکت 
ملی نفت ایران و مناطق نفتخیز جنوب در اقدامات صورت گرفته بسیار موثر و 

قابل تقدیر است.
مدیرعامل شرکت نفت و گاز کارون با اشاره به این مطلب که در حال حاضر 
حدود ۹۸ درصد گازهای همراه نفت که قبلًا سوزانده می شد، استحصال می 
گردد و فقط حدود ۲ درصد گاز ســوزی داریم، گفت: در بخش محیط زیست 
اقدامات خوبی در حال انجام اســت. در این زمینه پروژه هایی برای جمع آوری 
گازهای مشعل در حال پیگیری است که ۷۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارند که 
پس از تکمیل آن امیدواریم شاهد جمع آوری بخش باقیمانده از گازهای همراه 

باشیم.
مهندس شهرویی ادامه داد: در بحث توسعه فضای سبز احداث ۵ نهال خانه را 
از سال گذشته به متراژ ۲۲۰۰ متر مربع در دستور کار قرار داده ایم که ۳ نهال خانه 
تکمیل و بهره برداری شده است و ۲ واحد دیگر نیز بالای ۷۰ درصد پیشرفت 

فیریکی دارند.
وی افزود: در بحث پروژه های مربوط به تولید ۵ 
پروژه نیمه تمام را با اعتباری بالغ بر ۶۰۰ میلیارد 
ریال به اتمام رساندیم که نتیجه آن افزایش تولید 
و قدرت مانور عملیاتی در بحث تولید بوده است.

مدیرعامل شــرکت نفت و گاز کارون گفت: 
بهره برداری از مبدل حرارتی در واحد نمکزدایی 
منصوری توسط یک شرکت دانش بنیان یکی 
از اقداماتی اســت که شرکت نفت و کاز کارون 
با همکاری با شرکت های دانش بنیان داخلی به نتیجه رسانده است. همچنین 
در بحث پمپ های دوفازی نیز با یک شــرکت دانش بنیان در حال همکاری 
هستیم که نتیجه آن نصب و راه اندازی یکی از این پمپ ها در واحد بهره برداری 
شماره ۴ اهواز است که به تنهایی برای یک تلمبه ۵ هزار بشکه در روز افزایش 
تولید را رقم زده است. روز گذشته نیز واحد نمکزدایی اهواز متمرکز با ظرفیت 
۵۵ هزار بشــکه در جهت افزایش قدرت مانور عملیاتی در مدار قرار گرفت که 

دستاورد بزرگی است.
شهرویی با بیان اینکه در کنار رسالت خطیر تولید هیچگاه از مسئولیت اجتماعی 
و توجه به جوامع محلی حوزه فعالیت غافل نشده ایم، اظهار داشت: ما در شرکت 
کارون مسئولیت اجتماعی را یک تعهد و باور سازمانی می دانیم که موجب خلق 
ارزش مشترک بین ذینفعان و سازمان است و هزینه در این حوزه، نوعی سرمایه 
گذاری انسانی و اجتماعی است است و طی دو سال گذشته بیش از ۸۰۰میلیارد 
ریال در حوزه مسئولیت های اجتماعی هزینه شده و اقدامات خوبی در حال انجام 
است. توزیع بسته های معیشتی، افتتاح خانه های بهداشت، بازسازی و نوسازی 
مدارس روستاهای همجوار تاسیسات، آبرسانی به روستاهای دارای تنش آبی، 
توزیع نوشــت افزار، ارایه خدمات درمانی و دارویی در درمانگاه های صنعتی به 

روستاهای مجاور، و... از جمله اقدامات صورت گرفته در این حوزه است.
وی در خصوص فرســودگی خطوط و تاسیســات شرکت نفت و گاز کارون 
تصریح کرد: عقب ماندگی هایی از گذشته در بحث فرسودگی خطوط و تجهیزات 
و تاسیسات وجود دارد. در این زمینه مناطق نفتخیز جنوب در حال انجام بازسازی 
و نوسازی تاسیسات به صورت اساسی است. در شرکت بهره برداری نفت و گاز 
کارون حدود ۶ هزار کیلومتر خطوط لوله داریم که بصورت مستمر مورد توسط 
ادارات فنی مهندسی و بازرسی خوردگی فلزات مورد بازرسی و ارزیابی قرار می 
گیرند و جمع آوری خطوط فرسوده نفت نیز در دستور کار قرار دارد که در همین 
راستا بیش از ۹۰ کیلومتر خطوط بلااستفاده از لحاظ فنی جمع آوری شده است و 
برنامه های خوبی نیز در بحث ایمن سازی خطوط لوله نفت و گاز به ویژه خطوط 

مجاور مناطق شهری انجام شده است. 

مدیرکل راهداری و حمل و نقل استان اعلام کرد؛ مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون خبرداد:

 هزینه ۳۳ هزار و ۹۰۰ میلیارد ریالی 
برای پروژه های راهداری آذربایجان شرقی

 افزایش 35 درصدی تولید نفت 
در شركت بهره برداری نفت و گاز كارون

آذربایجان شرقی -مســلمی: مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی آذربایجان شرقی از اقامت سه 
میلیون و ۲98 هزار نفر گردشگر داخلی طی دو سال گذشته 

در اقامتگاه های استان خبر داد.
احمد حمزه زاده در چهارمین جلسه از سلسله نشست های رسانه ای 
» به سوی قله« با اشاره به اهمیت توسعه گردشگری در دولت سیزدهم 
گفت: ۹۵ پروژه با حجم سرمایه گذاری ۱۰ هزار میلیارد تومانی با میزان 
اشتغالزایی پنج هزار نفر در استان اجرایی شده است.وی ادامه داد: ۱۰۵ پروژه 
نیز با حجم سرمایه گذاری ۳۵ هزار میلیارد تومان با پیش بینی اشتغالزایی 
هشت هزار نفری در حال اجرا است.حمزه زاده از صدور ۲۲۷ مجوز جدید 

با حجم سرمایه گذاری ۱۹ هزار میلیارد تومان و اشتغالزایی ۱۰هزار نفری 
خبر داد.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان از 
افزایش ۱۵۰ درصدی اقامت گردشگران خارجی طی دولت سیزدهم در 
استان خبر داده و افزود: ۱۳۰ هزار نفر گردشگر خارجی از ۶۰ کشور دنیا 
در هتل های استان اقامت داشته اند.وی ادامه داد: بیشترین تعداد گردشگر 
از کشورهای ترکیه، عراق، آذربایجان و چین بوده و در میان کشورهای 
اروپایی نیز از ایتالیا، آلمان ، لهستان و فرانسه بیشترین تعداد گردشگر را 

داشــته ایم.حمزه زاده در خصوص گردشگران داخلی اقامت کننده در 
واحدهای اقامتی در استان در طول دو سال اخیر نیز گفت: سه میلیون و 
۲۹۸ هزار نفر گردشگر داخلی طی دو سال در استان اقامت داشته اند که از 
استان های تهران، خراسان، گیلان و مازندران بیشترین تعداد گردشگر را 
داشته ایم.وی ادامه داد: برگزاری و شرکت در ۱۵۲ نمایشگاه صنایع دستی 
و بازارچه های محلی، صادرات ۵۲ میلیون دلاری صنایع دستی، برگزاری 
۱۲۲ جشــنواره و رویداد از دیگر کارهای انجام شده در این بخش است.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان با اشاره به 
افزایش ۳۰۰ درصدی اعتبارات دولتی در دولت سیزدهم گفت: مجموع 
تسهیلات پرداختی در دولت سیزدهم، ۳۸۷ میلیارد تومان بوده است. وی 
 با اشــاره ای به اعتبارات دولتی گفت: در ســال ۱۳۹۹ در بحث مرمت،

 ۱۶ میلیارد تومان و در زیرساخت های گردشگری، ۱۵.۵ میلیارد تومان 
اعتبار داشتیم که این میزان در سال ۱۴۰۱ به ۵۶ میلیارد تومان در بخش 
مرمت و ۴۱ میلیارد تومان در بخش زیرساخت های گردشگری رسیده 

است.لازم به ذکر است سلسله نشست های رسانه ای »به سوی قله« از 
روز شنبه چهارم شهریور آغاز شده و تاکنون نیز مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق، مدیرکل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی و مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان 

شرقی پاسخگوی اصحاب رسانه بوده اند.

سه میلیون و 298 هزار نفر گردشگر داخلی در آذربایجان شرقی اقامت داشته اند
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان شرقی:

اصفهان -بهمن راعی: مدیرعامل فولاد مبارکه از 
بهره برداری نیروگاه این مجموعه در ۱۰ روز آینده 
خبر داد و مدعی شد این نیروگاه می تواند بخشی از 

مشکل تامین انرژی در استان را حل کند. 
محمد یاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه در نشست پرسش و 
پاسخ با خبرنگاران در حاشیه بازدید از پانزدهمین نمایشگاه متالکس 
اظهــار کرد: نیروگاه در وضعیت خوبی قرار دارد، اگرچه که در این 
حوزه چند هفته ای تاخیر داریم، البته کســانی که در این حوزه کار 
کردند می دانند برای چنین پروژه ای چند هفته تاخیر قابل ملاحظه 
نیست و قابل چشم پوشی است، البته امکان بهره برداری آن نیست 
زیرا باید تست هایی نهایی روی آن انجام شود که امیدواریم ظرف 
نهایتا ۱۰ روز آینده عملی شــود. وی بهره برداری از فاز یک و دو 
نیروگاه خود یک رکورد است، افزود: ما حساسیت را در فولاد مبارکه 
به حدی بالا بردیم که دو سه هفته نیز به عنوان تاخیر یاد می کنیم. 
این یک اتفاق بزرگ در سطح کشور است که ظرف ۱۶-۱۷ ماه به 
تولید برسد و یک تجربه موفق است و امیدواریم این تجربه موفق ما 
در سایر پروژه ها تکرار شود. شرایط کشور نیز در بحث انرژی خوب 
نیست، زیرا با وجود اینکه همواره تولید در حال افزایش است، مصرف 
نیز افزایش پیدا می کند، که این افزایش در سطح خانگی و صنعت 
دیده شده است. مدیرعامل فولاد مبارکه با اشاره به چالش برق در 
صنایع ادامه داد: چالش امسال مصرف برق ما نسبت به سال گذشته 
در راستای سیاست دولت مبنی بر کاهش آسیب در مصارف خانگی، 
خیلی بیشتر از سال های قبل بوده است و سعی کردیم این شرایط را 
مدیریت کنیم و تا امروز این مدیریت به خوبی انجام شده. علی رغم 
اینکه افت تولید ناشی از قطع برق بیشتر از سال های گذشته بود و 
کوره های فولادسازی ما بیش از سال های قبل خارج از تولید بود، 

به دلیل تجربه سنواتی و ذخیره سازی به ویژه در اسفندماه داشتیم و 
ظرفیت های نورد گرم و سرد را حفظ کنیم و بحرانی برای بازار در 
این حوزه نداشته باشیم. البته طبیعی است اسلبی که می خواستیم 
تولید کنیم به مقدار مدنظر نرســید که بخشی از آن در فرودین و 

اردیبهشت شد و بخش دیگر در مهر جبران خواهد شد. 
با وجود مشکلات تامین انرژی از برنامه عقب نیستیم 
طیب نیا اضافه کرد: فولاد مبارکه جزو معدود مجموعه هایی 
اســت که با وجود همه این مشکلات و حدود ۶۰۰-۷۰۰ هزار 
تن تولید را از دست دادیم، اما هنوز برنامه داریم از ظرفیت اسمی 
که ۷ میلیون و ۲۰۰ هزار تن است تا پایان سال عبور کنیم و این 
امر محقق خواهد شد و این را وجه تمایز خود با سایر شرکت ها 
و مجموعه ها می دانیم که با وجود مشکلات بازهم برنامه خود را 
محقق می کنیم و به موانع اجازه نمی دهیم که ما را از اهداف مان 

دور کنند. همانطور که می دانید ما سال گذشته ۱۴ درصد بیشتر از 
دو سال پیش محصول به بازار عرضه کردیم و امیدواریم امسال 
نیز در ماه های آینده کمبودها را جبران کنیم و نیروگاه نیز به مدار 
اضافه شود. وی با بیان انتظار ما این بوده و هست که بتوانیم از 
دهه اول شهریورماه شرایط نسبتا متعادلی را در دریافت برق داشته 
باشیم و امیدواریم در چند روز آینده این امر اتفاق بیفتد، خاطر نشان 
کرد: باید روی بحث فرهنگ سازی مصرف برق فعالیت ویژه ای 
شود. باری که الان صنعت برای کمبود برق می کشد را باید مردم 
مدیریت کنند و خودشان به این فکر کنند و آموزش ببینند که 
کمبود برق در صنعت چه آسیب هایی می تواند برای اقتصاد و خود 
مردم داشته باشد. سیاست دولت و نظام این است که حامی مردم 
باشد، اما خود مردم باید این را درک کنند که تک تک چراغ هایی 
خاموش می شود می تواند در هر شهر منجر به بازگشت چندین 

کارخانه به روند شود. مدیرعامل فولاد مبارکه با اشاره به محوریت 
یافتن مسئولیت اجتماعی در پروژه های این مجموعه گفت: اغلب 
پروژه هایی که فولاد مبارکه در حال حاضر اجرایی می کند، نگاه 
سود به سرمایه گذاران و مسئولیت اجتماعی دارد، یعنی پروژه های 
فولاد مبارکه در حال حاضر به نوعی است که نه می توان گفت 
که صرفا برای مسئولیت اجتماعی است نه می توان گفت صرفا 
برای سود به سرمایه گذران. نیروگاهی که در حال ساخت است 
بعد از یکی دو سال هزینه ســاخت خود را برمی گرداند و برای 
سرمایه گذران مفید است و از سوی دیگر می تواند به تامین انرژی 
اصفهان کمک کند زیرا این نیروگاه با بالاترین کیفیت و راندمان 
مشغول کار خواهد شد و می تواند به سمتی برود که نیروگاه های 

دیگر اصفهان نیز بتوانند اصلاحات لازم را انجام دهند.
برای فولاد مبارکه بهترین نقطه همین جاست 

وی در پاســخ به خبرنــگار ما در خصوص احتمــال انتقال 
شرکت های فولاد مبارکه به نزدیکی آب های آزاد تصریح کرد: 
توسعه های جدید فولاد در نزدیکی آب های آزاد است زیرا قطعا 
توســعه های جدید قطعا برای ارز آوری، صادرات و دریافت مواد 
اولیه از طریق واردات اســت، امــا راجع به ظرفیت های موجود 
مثل فولاد مبارکه باید گفت اگر امروز می خواستیم برای احداث 
صنعتی مثل فولاد تصمیم بگیریم،شاید به گونه ای دیگر تصمیم 
می گرفتیم، اما وقتی به زمان تصمیم گیری فولاد مبارکه برگردیم 
فکر نمی کنم تصمیم متفاوتی بگیریم، احداث فولاد مبارکه و 
مطالعات آن که خارجی ها انجام دادند به قبل از انقلاب برمی گردد 
و آن زمان تصمیم این بوده است. طیب نیا افزود: تغییرات اقلیمی 
رخ داده است اما امروز بخشی از مشکلات ناشی از تغییرات اقلیمی 
با فولاد قابل حل است. مسئله اصلی ما آب است، هزینه انتقال 

بسیار ساده تر و ارزان تر از انتقال این صنعت به نزدیکی آب است. 
مگر امروز گاز را برای مصرف از جنوب کشــور به اینجا منتقل 
نمی کنیم؟ آب را هم می توان از جنوب منتقل کرد. فولاد مبارکه 
برای مسائل و مصارف داخلی ساخته شده است، بیشترین مصارف 
ورق های ما یعنی حدود ۸۰ درصد به نیمه شــمال کشور است، 
تصور کنید چنین کارخانه ای در جنوب کشور ساخته می شد، باید 
تمام این چند میلیون تن محصول تا نیمه شمالی کشور می آمد که 
در کنار آن هزینه های حمل و نقل و آلودگی های ناشی از حمل و 
نقل بسیار گسترده می شد. وی با تاکید برا اینکه در جانمایی صرفا 
مسئله آب مطرح نیست، اظهار کرد: مثلا در بحث مواد اولیه فولاد 
خوزستان از سنگان خراسان سنگ آهن به جنوب کشور می برد، 
یا بافق نیز چنین وضعیتی دارد، در حالی که فولاد مبارکه به عنوان 
بزرگترین مصرف کننده در نقطه مرکزی قرار گرفته و وقتی باید 
۱۴-۱۵ میلیون تن مواد اولیه به کارخانه آورده شود، می بینید نقطه 
بسیار خوبی است. اگر می خواستیم مواد اولیه را وارد کنیم بهترین 
نقطه جنوب کشور بود، اما برای کارخانه ای که مواد اولیه آن از 
سنگان در منطقه شمالی کشور تا جنوب کشور و یزد میانگین 
هزینه حمل و نقل در این نقطه بهینه اســت. مدیرعامل فولاد 
مبارکه مصرف بهینه، وجود نیروی کار متخصص، وجود صنایع 
وابسته و پشتیبان دیگر دلایل لزوم کار فولاد مبارکه در اصفهان 
دانســت و اضافه کرد: اگر نگاهی به نمایشگاه های حوزه فولاد 
بیندازید می بینید اکثر شرکت های وابسته و پشتیبان صنایع فولاد 
در استان اصفهان شکل گرفتند. با وجود اینکه برای طرح های 
توسعه ای باید آمایش سرزمینی دیده شود اما به نظر می رسد برای 
فولاد مبارکه بهترین نقطه همین جاست و باید سعی کنیم اگر 

معضلاتی بوده یا هست آنها را حل کنیم.  

مدیر عامل فولادمبارکه در پانزدهمین نمایشگاه متالکس عنوان کرد: 

مردم با صرفه جویی در برق حامی صنایع باشند

افتتاح  مراسم  راعی:  اصفهان_محسن 
خط تولید آجر شرکت فرآورده های نسوز 
ایران در کارگاه نسوز ذوب آهن اصفهان 

شنبه ۴ شهریور ماه برگزار شد.
افتتاح رسمی پروژه مذکور و بازدید از مراحل تولید 
آجرهای نسوز از جمله برنامه های این مراسم بود 
که پروین صالحی نماینده مردم مبارکه در مجلس 
شــورای اسلامی،آیت ا... رهبر مسئول هماهنگی 

تبلیغات اسلامی ، مهدی کوهی مدیر عامل ذوب آهن اصفهان ، محسن پروان سرپرست شرکت فرآورده های 
نسوز ایران و جمعی از مدیران و کارکنان این دو شرکت در آن حضور داشتند.نماینده مردم مبارکه در مجلس 
شورای اسلامی در این مراسم ضمن تشکر از مدیران و کارکنان شرکت های ذوب آهن اصفهان و نسوز ایران 
گفت: مجلس مدافع تولید و کارگران بوده و در برنامه ها و مصوبات خود از واحدهای تولیدی پشتیبانی می کند.
مهدی کوهی مدیر عامل ذوب آهن اصفهان نیز در این مراسم گفت: رویکرد تولیدی  ذوب آهن اصفهان 

مبتنی بر تعامل با شرکت های دانش بنیان و اقدامات تحولی و جهادی و تولید محصولات ارزش افزا است.
وی افزود : در  این زمینه و به منظور هم افزایی شرکت های تابعه هلدینگ های شستا و صدر تامین  و 
همچنین جهت خودکفایی و تولید محصولات مورد نیاز  از اوایل مرداد ماه امسال پروژه مشترکی برای تولید 

آجرهای نسوز به اجرا درآمد که بعد از ۲۰ روز به نتیجه رسید.
محسن پروان سرپرست شرکت فرآورده های نسوز ایران نیز در این مراسم با قدردانی از همکاری ذوب آهن 
اصفهان گفت:کارگاه مورد افتتاح از کارگاه های بزرگ ذوب آهن اصفهان است که دارای ۱۱ دستگاه پرس 
و ۳ کوره می باشد.وی افزود: در حال حاضر و در فاز اول سه دستگاه پرس و ۱ واحد کوره از این مجموعه به 
اضافه خط تامین مواد آن بازسازی و مورد بهره برداری قرار گرفت.پروان گفت: در شرایط فعلی سالانه ۱۰ هزار 
تن آجر نسوز تولید و عرضه می شود و در طرح های بعدی و با استفاده از ظرفیت کامل، این تولیدات به ۳۰ هزار 

تن آجر در سال خواهد رسید که برای مصرف داخل و صادرات عرضه می شود .
شایان ذکر است شرکت فرآورده های نسوز ایران واقع در شهرستان مبارکه اصفهان اولین و قدیمی ترین 
شرکت سازنده آجرهای نسوز در کشور و خاورمیانه است که تولیدات آن مورد استفاده  ذوب آهن اصفهان و 

سایر شرکت های فولادی و کارخانجات می باشد.

فرهنگ  مدیرکل  انصاری،  جابری  سعید 
و ارشــاد اســلامی و دبیر شورای اطلاع 
رسانی دولت در استان البرز، ضمن تقدیر 
و تشکر از دســتگاه های دولتی منجمله 
روابط عمومی استانداری، فرمانداری ها و 
دستگاه های اجرایی که با دبیرخانه شورای 
اطلاع رســانی دولت در استان همکاری 
داشتند، اظهار داشــت: برای نخستین 

بار همزمان با آغاز هفته دولت در اســتان البرز درگاه اختصاصی برای تجمیع اقدامات و 
عملکردهای دولت سیزدهم راه اندازی شد. 

دبیرشورای اطلاع رسانی دولت در استان البرز گفت: هفته دولت امسال با راه اندازی کانال اطلاع رسانی اخبار 
هفته دولت، بیش از ۲۰۰ خبر، عکس، اینفوگرافی و ویدئو از کارنامه دولت ســیزدهم در کشور و استان البرز 
توسط این دبیرخانه منتشر شد.وی افزود: مجموعه ای از طرح بنرهای شهری، اینفوگرافیک ها و ویدیوهایی از 
اقدامات دولت سیزدهم در قالب » وعده؛ وفا« به کلیه شهرداری های استان البرز جهت اکران شهری و بازنشر 
در فضاهای مجازی ارسال شد. جابری انصاری، گفت:  تلاش شد تا در مدت زمان یک هفته ای از آغاز بکار 
فعالیت این درگاه اطلاع رسانی مهمترین اقدامات دولتمردان در استان البرز به موازات ابلاغیه های نهاد ریاست 
محترم جمهوری و وزارت محترم کشور در این درگاه منتشر شود. وی افزود: بیش از ۲۰۰ خبر، ۵۰ عکس نوشته 
و اینفوگرافی، ۳۰ ویدئو از طریق دبیرخانه شــورا در کانال اختصاصی شورای اطلاع رسانی دولت در استان و 
فضاهای مجازی بازنشر و منتشر شد . وی خاطرنشان کرد : این اخبار بخش کوچکی از تلاش های شبانه روزی 
جناب آقای دکتر عبداللهی، استاندار محترم و معاونین ایشان از جمله، معاون محترم سیاسی امنیتی، معاون محترم 
عمرانی، معاون محترم برنامه ریزی، فرمانداران محترم و دستگاه های اجرایی، با حمایت های عالمانه دانشمند 
فرزانه حضرت آیت الله حسینی همدانی نماینده محترم ولی فقیه در استان ، سردار حیدرنیا فرماندهی محترم سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی ، مدیر کل محترم اطلاعات و اصحاب محترم رسانه استان البرز می باشد،دبیر شورای 
اطلاع رسانی دولت در استان البرز، ابراز داشت: همچنین مقرر شده است تا براساس همکاری شورای اطلاع 
رسانی دولت با سازمان امور استخدامی کشور در استانها نیز دستگاه های برتری که ۶ مولفه ابلاغی را در فرایند 
اطلاع رسانی مورد توجه قرار داده و با دولت محترم سیزدهم همکاری ویژه ای دارند نیز معرفی شوند، که این 
اقدام نیز صورت گرفته و دبیرخانه شورای اطلاع رسانی دولت در استان ، دستگاه برتر را به استاندار محترم البرز 

معرفی نموده است که با تایید ایشان برای شرکت در »جشنواره شهید رجایی«معرفی گردند .

همزمان با هفته دولت و طی پروژه ای مشترک:

افتتاح خط تولید آجر شرکت فرآورده های 
نسوز ایران در ذوب آهن اصفهان

انتشار بیش از 200 خبر و اینفوگرافی از 
کارنامه دولت سیزدهم در استان البرز

فرماندار اهواز همزمان با آغاز هفته دولت 
از پروژه های عام المنفعه شــهری اجرا 
شده توسط شرکت بهره برداری نفت و 

گاز کارون بازدید کرد.
دکتر ســید احمــد موالی زاده همزمــان با آغاز 
هفتــه دولت و بــه دعوت مدیرعامل شــرکت 
بهره بــرداری نفــت و گاز کارون ، از پروژه های 
ساماندهی،زیباسازی و دیوار کشی این شرکت در 

محدوده های بلوار نفت، روستای لذه و کوی مهاجرین جنگی در مجاورت پارک شهروند و خیابان های فرشید 
۲ و شهید علاف بازدید کرد.

 فرماندار اهواز در بازدیدی که به همراه مهندس شهروئی مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون 
انجام شــد، از نزدیک در جریان اقدامات صورت گرفته توســط این شرکت در راستای عمل به مسئولیت 
اجتماعی، کمک به زیبا سازی منظر شهری، پاکسازی و جمع آوری نخاله های ساختمانی و احداث دیوار های 

پیش ساخته برای پیشگیری از تخلیه نخاله و صیانت از اراضی دولتی قرار گرفت.
مهندس حسن شهروئی ضمن ارایه گزارشی از پروژه های اجرا شده توسط شرکت نفت و گاز کارون در 
محدوده شهر اهواز، اظهار داشت: در راستای عمل به مسئولیت اجتماعی و مشارکت در اصلاح چشم انداز 
شهری سال گذشته نسبت به جمع آوری نخاله های ساختمانی رها شده در بلوار نفت اهواز و پاکسازی محل 
مورد نظر در مجاورت مجموعه صنعتی شماره ۲ این شرکت با صرف ۳۲۲  نفر روز اقدام شد و دیوار بلوار 
نفت و منطقه مهاجرین جنگی در راستای ارتقاء ایمنی ساکنین مجاور تاسیسات و چاه ها ، صیانت از اراضی و 
تاسیسات نفتی و همچنین زیباسازی منظره شهری برنامه ریزی و اجرا گردید. همچنین این شرکت با همکاری 
مناطق نفتخیز جنوب در نیمه دوم سال گذشته نیز نسبت به کاشت ۵۰۰۰ نهال در حاشیه بلوار نفت، در حد 
فاصل سه راهی فرودگاه تا میدان چهار اسب اقدام نموده است و ادامه کار نیازمند همکاری و همیاری سایر 

سازمان های مرتبط شهری می باشد.
فرماندار اهواز نیز ضمن تقدیر از اقدامات و عملکرد شــرکت بهره برداری نفت و گاز کارون در کمک به 
توسعه و زیبا سازی شهری، لازمه توسعه شهر را تعامل و هم افزایی کلیه دستگاه ها دانست و بر ضرورت 
خدمت رسانی مستمر به شهروندان شریف به ویژه ساکنین مناطق کم برخوردار شهری و روستایی تاکید کرد.

همزمان با هفته دولت انجام شد :

بازدید فرماندار اهواز از پروژه های شهری 
شرکت نفت و گاز کارون 


